

GFRK styrelsemöte 2025-06-05 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Frida Engberg, Karolina Häagg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Elina Sorri, Lovisa Bartholf, Emilia Dahlbom, Alva Welin, Maja Franzén



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Marlene Plym

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av ordförande Sofia Nordlund.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Marlene Plym.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-05-08 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Alva informerade att US genomfört 3 ponnyridningar sen senast, en på Vretas vårmemarknad, en utanför Mio och en på Fältis. Både den på Vretas och den utanför Mio var välbesökta men den på Fältis var det inte många som kom till, så där behöver vi hitta fler sätt att marknadsföra det på. Elina föreslog Kalendern på gavle.se
- 25/5 avslutades Lagshoppen-försäljningen, US fick in 4900 kr på den.
- US planerar 2 nya försäljningar till hösten, kakor och Ullmax.
- US hade möte 4/6 och där pratade de bland annat om att ha på sig klubbkläder när de åker på event så att klubben syns mer.
- Tilde ordförande i DUS, distriktets ungdomssektion, har ställt frågan ifall vi vill arrangera en deltävling i distriktets kapphästhoppning.

5. Ridskoleverksamhet

- Lovisa informerade att det sker några mindre förändringar bland lektionerna inför hösten. Hoppspecialen byter dag och den grupp som var borttagen den här terminen kommer tillbaka till hösten, så då är det fulltaligt med grupper igen. Prolympia kommer ha 3 grupper på måndagar.
- Snart är det dags för hästarna att få gå på bete. Dock kommer Blenda, Irma och Folke hållas uppe från betet i år eftersom det inte fungerade bra för dem förra året, Folke fick t ex en massa bölder som behövde tömmas.
- En överenskommelse har gjorts med Lövsta stuteri kring Crusette som innebär att hon kommer leasas/lånas ut på foder som ett mottagarsto. Om hon inte blir dräktig får vi tillbaka

henne i augusti. Crusette har en hovbroskförbening som gör att hon inte kan användas i verksamheten så vi ser det här som ett tillfälle för henne att vila och samtidigt vara till nytta. Hon leasas ut för 15 000kr per säsong.

- Parys fungerar inte till att gå på ridskola, det var tyvärr inget bra köp. Det har i efterhand visat sig att han har cystor i sina strålben. Försäkringen ersätter inget för de anser att skadorna fanns innan vi köpte hästen. Lovisa har pratat med säljaren att vi känner oss lurade och vill bli ersatt med en ny häst. Det finns behandling för cystorna men han kommer ändå bara kunna användas som promenadhäst.
- Det går framåt bra med Betty och Bambi. Snart är det dags för sommarvila och sen blir det nya tag i deras utbildning.
- Våren har varit stabilare hästmässigt än hösten, hästarna har räckt till och det var inte samma oro som i höstas att vi inte skulle ha tillräckligt med hela hästar för att fylla lektionerna.

6. Anläggning

- Det har kommit kommentar att det är stökigt på anläggningen. Lovisa informerar personalen om synpunkterna och ser om vi kan förbättra rutinerna. Det är alla medlemmars/alla som vistas på anläggningens ansvar att hålla ordning och reda på anläggningen och agera om man ser skräp som ligger, men extra viktigt är det såklart att ta reda på efter sig själv så att det inte uppstår.
Till hösten planerar vi in en ordentlig röjning och tar eventuellt hit en container att kasta i.
- Det har även kommit synpunkter kring säkerheten i att ha hästar uppbundna i gången. Det finns 2 lediga boxar och dessa kommer förses med uppbindingmöjligheter så att man kan ställa hästar där medan man t ex mockar boxar.
- Emilia har haft hit 2 firmor för att få offert på ledbelysning. Det hamnade på 180 000kr och Emilia har ansökt om bidrag för hälften av kommunen.
- Vi väntar på att någon ska komma och mäta underlaget i ridhuset.
- Lovisa har ännu inte fått kontakt med Länsstyrelsen kring ventilationen så vi kanske behöver ta hit en annan firma som mäter tilluften. Ventilationen låter betydligt mycket mer när dörrarna är stängda än när de är öppna. Linda har varit i kontakt med Systemair som kan skicka hit en tekniker.

7. Inackordering

- 3 lediga platser från augusti.

8. Personal

- Inget nytt.

9. Medlemmar

- Vi måste bli bättre på att avregistrera medlemmar. Nästa årsmöte behöver vi nog höja medlemsavgiften.

10. Ekonomi

- Emilia informerade kring ekonomin. Vi tittade bland annat på soliditet och likviditet och marginal på inackorderingar och hästar mm. Det är tydligt att vi behöver få in mer pengar i föreningen om vi ska kunna göra några förbättringar på anläggningen framöver. Vi går bara 20kr plus per uppstallad och månad så vi kommer bli tvungna att höja avgiften framöver. Varje ridskolehäst behöver dra in 100 000-120 000kr per år för att vara lönsam och förra året låg vi bara på runt 90 000kr pga. alla sjuka hästar.
- Elina har bra kunskaper kring att söka bidrag hos kommunen och säger att hon kan hjälpa till med det.

11. Sponsring

- Emilia har varit i kontakt med alla som har sponsringsskyltar uppsatta på husgaveln och alla har valt att förlänga sina skyltar ett år till.
- Frida ska få tillgång till sponsormaterialet så att hon har något att utgå från när hon ringer runt i sin jakt på sponsorer.

12. Styrelsen

- Det behöver tas fram en säkerhetsrutin för ridning av ridskolehäst utanför lektionsverksamhet och även en rutin för hur man agerar när en olycka är framme. Emilia ansvarar för att rutinerna tas fram.
- Vi diskuterade vikten av rätt skyddsutrustning vid ridning och kom fram till att vi behöver förtydliga vilka krav vi ställer på de som rider på ridskolan. Det räcker t ex inte med enbart ryggskydd vid hoppning eller uteritt utan det ska vara en godkänd säkerhetsväst som används. Vi kommer inte heller tillåta uppblåsbara västar då en väst som smäller av under lektion kan orsaka hästar som skräms av det. Emilia och Lovisa ser tillsammans med personalen över olika krav gällande ålder och typ av ridning och återkommer med ett förslag till styrelsen.

13. Tävling

- Lovisa har varit i kontakt med Alexandra Idehäll på Distriktet med tanke på att vår ponnytävling blev inställt i våras. Det är dåligt med anmällda till storhästtävlingen v.38 och då kanske vi kan ha både ponny och storhästtävling då istället. Alexandra frågade om vi var

intresserade av en 0-stjärnig tävling eftersom det inte finns någon i vårt distrikt som arrangerar det. Det är lite oklart kring vad som gäller så Lovisa kollar upp mer kring det.

14. Cafeteria

- Cafeterian rullar på. Linda m.fl. påminner då och då och köper in nya varor. Det har gått ut info att städningen behöver skötas bättre.
- Ibland är cafeterian bara öppen en liten stund och då bryggs det inget kaffe. Kaffe efterfrågas så vi beslutar att det ska köpas in snabbkaffe på burk för de gånger kafeterian bara är öppen en liten stund.

15. Övrigt

- Inget övrigt.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls 28/8.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.